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PROTOKÓŁ  NR  31/201  8

Z  POSIEDZENIA

KOMISJI  ROLNICTWA,  LESNICTWA  IOCHRONY  ŚRODOWISKA
RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  20  lutego  2018  r.

W  posiedzeniu  Komisji  Rolnictwa,  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska,  które  odbyło  się

w  dniu  20 lutego  2018  r. na  terenie  Schroniska  dla  zwierząt,,Zwierzakowo"  w  Posadówku  1,

gm.  Lwówek,  udział  wzięli  człoi'ikowie  Komisji,  zaproszeni  goście  oraz  pozostałe  osoby

przybyłe  na  posiedzenie  zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi  załącznik  nr  I do protokołu.

Nieobecni  na  posiedzertiu  człorikowie  Koi'tńsji;  radnyPatrykKąkolewskiźradny  Tomasz

Kuczyński.

Posiedzenie  Komisji  poprowadził  jej  Przewodniczący-radny  Adam  Pi}c,  który  powitał

wszystkich  i odczytał  proponowany  porządek  obrad:

1.  Informacja  na temat  zadań  Powiatowego  Lekarza  Weterynarii  w Nowym  Tomyślu.

Zapobieganie  zagrożeniom  rozszerzania  się  wirusa  ASF.  Program  opieki  nad

zwierzętami  bezdomnymi  w świetle  zadań  Powiatowego  Lekarza  Weterynarii.

2.  Analiza  materiałów  na sesję  oraz  zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.

3.  Wnioski  i opinie  Komisji,  sprawy  różne.

Przewodniczący  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.

Wszyscy  członkowie  Komisji  byli,,za"  jego  przyjęciem.

Przewodniczący  Komisji  poprosił  o zabranie  głosu  Pana  Janusza  Kalembę.

Powiatowy  Lekarz  Weterynarii  -  Pan  Janusz  Kalemba,  zapoznał  zebranych  ze

stanem  bezpieczeństwa  sanitarno-weterynaryjnego  w  powiecie  nowotomyskim  w  2017  roku.

Treść  wystąpienia  Powiatowego  Lekarza  Weterynarii  stanowi  załączixik  nr  2 do protokołu.

Następnie  Pan  Janusz  Kalemba  omówił  metody  stosowane  w  związku

z zapobieganien'i  wystąpienia  afrykańskiego  pomoru  świń  -  załącznik  nr  3 do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  zapytał  jak  blisko  znajdują  się  ogniska  ASF?

Pan  Kalemba  odpowiedział  -  ogniska  odnotowano  w  okolicach  Socl'iaczewa.

Przewodniczący  Komisji  przedstawił  swoje  spostrzeżenia  na temat  totalnej  wojny

wypowiedzianej  przez  władze  państwa  dzikom,  łącznie  z zacliętą  materialną  do łamania  etyki

łowiectwa  (odstrzał  zaproszonych  loch).

Przewodniczący  Komisji  -  Czy  są  jeszcze  jakieś  pytania  dotyczące  tego  punló?

Z  uwagi  na  brak  pytań,  Przewodniczący  poprosił  Starostę  Nowotomyskiego

o informację  w  zakresie  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi.

Starosta  Nowotomyski  -  Pan  Ireneusz  Kozecki  przedstawił  informację  na temat

obowiązków  starosty  w  zakresie  opieki  nad  bezdomnymi  zwierzętami  oraz  Progratnu  Ochrony

Środowiska  dla Powiatu  Nowotomyskiego  -  załącznik  nr  4 do  protokołu.

Przewodniczący  poprosił  Kierownika  schroniska  - Pana  Hieronima  Włodarczyka

o przybliżenie  zasad  działania  i finansowania  schroniska.

Kierownik  schroniska  poinformował  zebranych  o prowadzonej  działalności.



Członek  Komisji  - radny  Władysław  Napierała  poruszył  problem  wyłapywania

bezdomnych  psów  w okresach  świąt  i dni  wolnych  od pracy.

Po wyczerpaniu  tematu,  Przewodniczący  przeszedł  do punkiu:  Analiza  materiałów  na

sesję.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działaltqości  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjtxym  przyjęto  bez uwag.

Projekty  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:

- zmiany  budietu  Powiatu  na rok  2018

Pani  Skarbnik  poinformowała  o zmianach  w  budżecie  i omówiła  zadania

inwestycyjne,  które  zaplanowano  do realizacji  w 2018  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Komisja  Rolnictwa,  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  większością  głosów

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  na rok

2018.

,,za"  -  3 głosy

,, przeciw  "  -  O głosów

,, wstrzyrmtjących  się"  -  1 głos

- uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2018-2028

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Rolnictwa,  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  większością  głosów

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwaly  w sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej

Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2018  -  2028.

,,za"-3  głosy

,, przeciw  "  -  O głosów

,, wstrzymujących  się"  -  I głos

Przewodniczący  poinformował,  że  poddaje  pod  zaopiniowanie  blok  uchwał

dotyczących  wyłączenia  i zamiaru  likwidacji  szkół.

- wyłączenia  Liceum  Ogóbnokształcącego  dla  Dorosłych  z Zespołu  Szkół  Roltxicze  Centrum

Kształcetxia  Ustawicznego  im. Gćl/ź. Dezyderego  Chłapowskiego  w Trzciance

- wyłączetzia  Szkoły  Policealriej  dlaDorosłych  zZespołu  SzkółRolnicze  CentrumKształceriia

Ustawicmego  im. Gen. Dezyderego  Chłapowskiego  w Trzciatxce

- wyłączenia  Technikum UzupełniającegoRobniczego  dlaDoros%ch zZespołu SzkółRolnicze
Ceritrum  Kształceriia  Ustawicznego  im. Getx. Dezyderego  Chłapowskiego  w Trzciance

- wyłączenia  Techriikum  dla Dorosłych  z Zespołu  Szkół  Rolnicze  Cemrum  Kształceriia

Ustawic:mego  im. Geri. Dezyderego  Chłapowskiego  w Trzciance

- likwidacji  Liceum  Ogóltokształcącego  dla  Dorosłych

- likwidacji  Szkoły  Policealrxej  dla  Dorosłych

- likwidacji  Technikum  Uzupełniającego  Rolriiczego  dla  Doroslych

- likwidacji  Technikum  dla  Dorosłych

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Rolnictwa,  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  większością  głosów

pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekty  uchwał.



,,za"  -  3 głosy

,, przeciw  "  -  O głosów

,, wstrzymujących  się"  -  I  głos

- zamiaru  likwidacji  Bursy  Szkolriej

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Rolnictwa,  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Bursy  Szkolnej.

- odstąpienia  od  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  najmu  lokalu  użytkowego  ria  czas

nieoznaczony  usytuowanego  w budynku  przy  ul.  Pozriańskiej  30  w Nowym  Tomyślu

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Rolnictwa,  Leśnichva  i  Ochrony  Środowiska  większością  głosów

pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  odstąpienia  od  przetargowego  trybu

zawarcia umowy najmu lokalu u$tkowego  na czas nieoznaczony usytuowanego
w  budynku  przy  ul.  Poznańskiej  30  w  Nowrym  Tomyślu.

,,za"-3  głosy

,, przeciw  "  -  O głosów

,, wstrzymujących  się"  -  I głos

- uchwalenia  "Powiatowego  programu  ochroty  środowiska  dla  Powiatu  txowotomyskiego  na

lata 2018 - 2021 z perspekfflwą  do roku 2025 wraz z Programem  usuwania  azbestu i wyrobów
zawierających  azbest  dla powiatu  txowotomyskiego  do  roku  2032"

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Rolnictwa,  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  "Powiatowego  programu  ochrony

środowiska  dla  Powiatu  nowotomyskiego  na  lata  2018  - 2021  z perspektywą  do  roku  2025

wraz  z Programem  usuwania  azbestu  i wyrobów  zawierających  azbest  dla  powiatu

nowotomyskiego  do  roku  2032".

- przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Społeczno  -  Gospodarczego  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata

2018-2028

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Rolnictwa,  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Społeczno  -

Gospodarczego  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2018  -  2028.

- określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych

zamieszkujących  na  teretxie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostarxą  przemaczorie  środki

Państwowego  Ftmduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2018  roku

Przewodniczący  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Komisja  Rolnictwa,  Leśnictwa  i Ochrony  Srodowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zadań  z  zakresu  rehabilitacji



zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie  Powiatu

Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środl«  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2018  roku.

- Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopriiach

awansu  zawodowego  w szkołach  prowadzonyc1i  przez  jednostkę  samorządu  terytorialiiego.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu

terytorialnego  Komisja  Rolnictwa,  Leśnichva  i Ochrony  Środowiska  przyjęła  bez  uwag.

- Raport  z wykotxania  Programu  ochrony  środowiska  dla  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2015  -  2018  z perspektywa  do  roku  2021.

Przewodniczący  zapytał,  czy  są  riwagi  do Rapoitu?  Uwag  nie  było.

Komisja  Rolnichva,  Leśnichva  i  Ochrony  Środowiska  większością  głosów

pozytywnie  zaopiniowała  Raport  z  wykonania  Programu  ochrony  środowiska  d1a

Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2015  -  2018  z perspektywa  do roku  2021.

,,za"  -  3 głosy

,, przecźw  "  -  O głosów

,, wstrzymujących  się"  -  I głos

Przewodniczący  przeszedł  do ostatniego  punktu  posiedzenia  Komisji:  Wnioski  iopinie

Komisji,  Sprawy  różne  i zapytał,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos?

Nikt  się  nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad,  Przewodniczący  podziękował  za udział  i zakończył

posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący  Komisfi
Rolnictwa,  LeśnictwaiOchrorty  Środowiska

/-/  Adam  Pilc

Protokolant:  Jarosław  Zieliński


